
Z á p i s n i c a  č. 2/2012 
zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 5. marca 2012 v priestoroch Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Príprava podujatí v spolupráci s komisiou pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ (ďalej KK) 

3. Aktuálne informácie Spoločného školského úradu v Poltári (výsledky zápisu do 1. ročníka 

ZŠ - počet detí a tried, zápis do MŠ, VK v MŠ Kanadskej, výsledky pracovného stretnutia    

s vedúcimi pedagogickými zamestnancami, aktuálne informácie ŠÚ) 

4. Návrh VZN o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

5. Príprava Dňa učiteľov 

6. ENVIROFILM 2012 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 1. Otvorenie zasadnutia 

 Spoločné zasadnutie Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ a Komisie pre školstvo 

pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári (ďalej KŠ) otvorila a prítomných členov privítala 

predsedníčka KŠ Mgr. Martina Brisudová. Prítomných oboznámila s programom zasadnutia. 

 

 2. Príprava podujatí v spolupráci s komisiou pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ 

 Predsedníčka komisie Mgr. Martina Brisudová požiadala členov KK o spoluprácu pri 

realizácii podujatí v meste Poltár:  

 

 marec: výstava prác pána Likavca 

 máj: Šúpolienky - výstava prác zo šúpolia spojená s tvorivými dielňami (pri príležitosti Dňa 

matiek) 

 november: Kosturov Poltár - súťažná prehliadka výtvarných prác detí, žiakov a študentov    

z mesta Poltár a okolia 

 

p. Elena Slavkovská - výstava pána Likavca môže byť sprístupnená od 28. marca do 4. apríla 2012 

v zasadačke KD. Výstava Šúpolienky by mohla byť v máji inštalovaná v uzavretej miestnosti          

v kultúrnom dome (ďalej KD).  

 

Mgr. Martina Brisudová – termín slávnosti Dňa  učiteľov navrhla na dopoludnie 30. marca 2012.  

S pánom Likavcom sa skontaktuje a prekonzultuje termín a rozsah výstavy. Predtým bude návrh 

prerokovaný s vedením mesta Poltár. 

 

p. Pavol Sihelský - navrhol dohodnúť s pánom Likavcom výrobu prezentačných predmetov pre 

mesto Poltár.  

 

Mgr. Martina Brisudová -  po prehodnotení množstva podujatí v prvom polroku t. r. navrhla, aby sa 

výstava p. Likavca uskutočnila neskôr vo forme prezentácie regionálnych umelcov počas Dní 

mesta. 

 

Mgr. Ľuboslava Slebodníková - pri príležitosti vernisáže výstavy zabezpečí ZUŠ vystúpenie           

s ľudovou hudbou. 



 

Mgr. Martina Brisudová - program skoordinujeme po konzultáciách  s pánom Likavcom. Termín 

ďalšej navrhovanej výstavy Šúpolienky by mohol byť 13. mája 2012 pri príležitosti osláv Dňa 

matiek. 

 

p. Elena Slavkovská - odporučila osloviť  pani Rechtoríkovú, v súvislosti so zabezpečením tvorivej 

dielne s ukážkami postupu prác so šúpolím.  

 

Mgr. Martina Brisudová – bude vhodné osloviť všetky dámy, ktoré sa výrobou postavičiek zo 

šúpolia  zaoberajú. Ďalej predsedníčka KŠ informovala členov KK o aktivitách spojených s XVIII. 

Medzinárodným filmovým festivalom ENVIROFILM 2012 (pozri samostatný bod zasadnutia) a  

ďalších plánovaných aktivitách: 

 september - jablkové hody 

 október - Najlepší dedko, najlepšia babka (literárna súťaž pre žiakov ZŠ) 

 november - Kosturov Poltár 

 

p. Elena Slavkovská - pri príprave a organizácii podujatia Jablkové hody by bolo vhodné  

spolupracovať  aj s dôchodcami, ktorí môžu prezentovať výrobky z jabĺk, prípadne osloviť aj 

záhradkárov na prezentáciu najkrajšieho jablka. 

 

p. Michal Abelovský - v Lučenci sa organizuje podobné podujatie pod názvom Jablko Novohradu, 

stálo by za úvahu naplánovať spoločnú akciu. 

 

Mgr. Martina Brisudová - požiadala KK o spolufinancovanie spoločných aktivít. 

 

p. Pavol Sihelský - prehodnotíme rozpočet KK a budeme sa snažiť nájsť finančné prostriedky na 

financovanie spoločných aktivít. Tiež navrhol, aby boli oslovení sponzori na financovanie 

spomínaných aktivít. 

 

Mgr. Martina Brisudová – po pozitívnej skúsenosti z minulého roka v marci opäť pripravujeme 

slávnosť - Deň učiteľov – v inom, modernejšom režime. Našim zámerom je, aby učitelia nemuseli 

pre seba nacvičovať so žiakmi kultúrny program. Navrhla vystúpenie hudobnej skupiny SLOVAK 

TANGO. Jej členovia hrajú a spievajú piesne 50. a 60. rokov minulého storočia. Požiadala Mgr. 

Ľuboslavu Slebodníkovú o spoluprácu pri zabezpečení mikrofónov na slávnosť Dňa učiteľov. 

 

p. Michal Abelovský - pripomenul, aby sa pri príprave spoločných programov nezabudlo na výročie 

p. Pástora. 

 

Mgr. Martina Brisudová – mali by sme realizovať Dni mesta ako kľúčové podujatie mestskej 

samosprávy. Podujatie by malo byť dvojdňové. Prvý deň komornejší s udeľovaním Ceny mesta. O 

návrhy na udeľovanie najvyššieho ocenenia mesta by bolo vhodné požiadať verejnosť. Chýbať by 

nemal koncert pána Tibora Sedlického a večerné spoločenské podujatie pre verejnosť. Druhý deň by 

mal byť venovaný zábave. O tomto návrhu je potrebné diskutovať a  infomovať aj vedenie mesta. 

 

p. Michal Abelovský - navrhol, aby významných rodákov pozývalo mesto aj na ďalšie podujatia, 

vhodné je udržiavať s nimi aktívny kontakt.  

 

Mgr. Martina Brisudová - navrhla prijať spoločné uznesenie s KK  s návrhom organizácie Dní 

mesta Poltár, celodenným programom, slávnostným zasadnutím mestského zastupiteľstva (MsZ), 

ocenením občanov a kultúrnym programom. 

 

 



Mgr. Ľuboslava Slebodníková – pri príležitosti Dní mesta by bolo vhodné pozvať aj hostí z 

partnerského mesta v Srbsku. 

 

p. Pavol Sihelský - na Fašiangoch sa zúčastnili aj hostia z Maďarska, ktorí mali záujem o 

prehĺbenie spolupráce. 

 

Mgr. Martina Brisudová – oslovila Mgr. Radoslava Urbančoka, člena KK, ohľadom možnosti 

zapojiť sa do Európskeho tanečného festivalu štvorylky.  Ide o pokus prekonať svetový rekord v 

synchronizovanom tanci. Tancujú ju žiaci základných škôl a študenti stredných škôl. Kľúčový je 

prípravný kurz.  

 

p. Michal Abelovský - navrhol, aby tato akcia bola súčasťou Dní mesta. Potrebná je  propagácia 

vopred, hlavne kvôli programom, ktoré sa objednávajú. 

 

Mgr. Radoslav Urbančok - vhodné by bolo naplánovať spoločné akcie na celý rok a navrhnúť aj 

finančné prostriedky na tieto aktivity. 

 

Mgr. Martina Brisudová - komisie sa stretnú opakovane, dohodnú konkrétnu podobu  osláv Dní 

mesta, vypracujú podrobný návrh, prekonzultujú a pripravia aj návrh finančného zabezpečenia. 

Návrhy na aktivity spojené s oslavami Dní mesta je potrebné posielať nasledovne: členovia KK 

pani Šálkovej, členovia KŠ pani Ing. Prbilincovej. Na vedomie predsedom KK a KŠ. 

 

Mgr. Ľuboslava Slebodníková - KK pripraví plán akcií na celý rok a porovná ho s plánom akcií 

KŠ. Na spoločnom zasadnutí sa dohodnú, ktoré akcie chcú realizovať spoločne a pripravia aj 

finančný rozpočet. 

 

p. Michal Abelovský - podotkol, že by bolo vhodné pripraviť aj bulletin p. Pástora. 

 

Mgr. Martina Brisudová – pán poslanec Sihelský je členom podnikateľskej komisie, preto by bolo 

vhodné, aby tlmočil komisii požiadavku o sponzoring na Dni mesta.  V súvislosti s oslavami Dňa 

učiteľov a prichádzajúcimi veľkonočnými sviatkami navrhla, aby Ing. Pribilincová oslovila školy v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár k príprave výtvarných prác na výstavu - každá škola bude 

mať k dispozícii jeden panel tak, aby mohli byť práce nainštalované do 29. marca 2012. 

 

Kto je za to, aby Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ a Komisia pre školstvo pri 

Mestskom zastupiteľstve v Poltári pripravili:  

 podrobný návrh osláv Dní mesta, ktorý po spoločnom zasadnutí predložia na schválenie 

 spoločný plán akcií na rok 2012 a ich finančný rozpočet, ktoré prediskutujú na 

nasledujúcom spoločnom zasadnutí 

 

Hlasovanie: za:  6                         proti:  0                           zdržal sa: 0 

 

3. Aktuálne informácie  Spoločného školského úradu v Poltári (výsledky zápisu do 1. ročníka ZŠ, 

počet detí a tried, zápis do MŠ, VK v MŠ Kanadskej, výsledky pracovného stretnutia s vedúcimi 

pedagogickými zamestnancami, aktuálne informácie ŠÚ) 

Ing. Pribilincová predložila členom komisie informácie: 

 

 Zápis detí na plnenie PŠD 

 

Ing. Mária Pribilincová - ZŠ Slobody 2, Poltár - zapísaných 34 detí  + 1 dieťa po termíne zápisu. 

ZŠ Školská 3, Poltár -  zapísaných  32 detí.  Riaditelia základných škôl majú schválený plán 

výkonov na školský rok 2012/2013. Každá  ZŠ môže otvoriť dve triedy prvého ročníka. 



      Riaditeľka ZŠ Školská 3, Poltár požiadala o úpravu plánu výkonov na školský rok 2012/2013, z 

dôvodu, že má záujem otvoriť nultý ročník. Triedu nultého ročníka je možné otvoriť pri počte 

žiakov minimálne 8. Táto podmienka ku dňu podania žiadosti nebola splnená. 

 

 Príprava zápisu detí do MŠ 

 

 Na prijímanie detí do MŠ je vypracovaná Smernica č.  2/2009 o zápise do materskej školy, 

ktorá určuje postup pri prijímaní detí do MŠ. Zmena je v čl. 4, kde podľa novej legislatívy o 

maximálnych počtoch detí v triedach MŠ rozhoduje zriaďovateľ. Oznam o zápise detí do MŠ je 

zverejnený na webovom sídle mesta Poltár, nástenkách MŠ, na vývesnej tabuli mesta Poltár. 

 

 Príprava VK v MŠ Kanadská 19, Poltár 

 

 VK vyhlasuje v súlade s platnou legislatívou zriaďovateľ. VK by malo byť ukončené 

najneskôr do 30. apríla 2012.  Primátor mesta Poltár vyhlásil VK dňa 13. februára 2012, termín 

podania žiadosti je najneskôr do 14. marca 2012. VK bolo zverejnené na webovom sídle KŠÚ BB, 

mesta Poltár, na nástenkách MŠ Sklárska 34, Poltár, MŠ Kanadská 19, Poltár, ZŠ Školská 3, Poltár, 

ZŠ Slobody 2, Poltár. 

 

 Pracovné stretnutie s riaditeľmi škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

 

 Ing. Mária Pribilincová zápis z porady predložila členom KŠ písomne. 

 

 Úloha z uznesenia  komisie pre školstvo č. 2/2012  

 

 Prezentáciu Polície so špeciálne cvičeným psom pri vyhľadávaní drog v základných školách 

si na základe žiadosti objednáva štatutár školy – riaditeľ. Na OO PZ v Poltári žiadosť posúdia a 

dohodnú s OO PZ Lučenec dátum prezentácie. V prípade podozrenia  z požitia drog v základnej 

škole, riaditeľ kontaktuje OO PZ v Poltári. Policajti v spolupráci s OO PZ Lučenec zabezpečia 

prehliadku tried a žiakov základnej školy špeciálne cvičeným psom. 

 

 Ing. Pribilincová informovala o žiadosti riaditeľky MŠ Sklárska 34, Poltár na zvýšenie 

dotácie na mzdy a prevádzku. Zvýšené finančné prostriedky sú potrebné hlavne z dôvodu zavedenia 

príplatku pre začínajúcich pedagogických zamestnancov a dofinancovania nákladov na 

vykurovanie. Po dohode s primátorom mesta a vedúcou finančného oddelenia bude zvýšená dotácia 

poskytnutá pri úprave rozpočtu, po preukázaní skutočnej finančnej potreby z finančných 

prostriedkov, ktoré boli poskytnuté vo forme podielových daní pre školstvo.  

Finančné prostriedky, ktoré boli mestu poskytnuté pre školstvo vo forme podielových daní a boli 

zadržané ako kapitálové výdavky, sa majú tiež použiť na spolufinancovanie projektov a na 

dokončenie výmeny okien na ZŠ Slobody 2, Poltár. 

 ZŠ Slobody              14 358 € 

 ZŠ Školská                 7 300 € 

 ZUŠ                               450 € 

 MŠ                                 150 € 

 MŠ                                 150 € 

  

4. Návrh VZN o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby  na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

 

Ing. Mária Pribilincová - predložila návrh VZN o výške príspevku a spôsobe platby  na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár, 

ktorý vypracovala na základe požiadaviek riaditeľov škôl. Navrhované zmeny boli vypracované  v 



súlade s čl. V  ods. 19  zákona č. 390/2011 Z. z., ktorým sa mení  a dopĺňa  zákon č. 317/2009 Z. z. 

o pedagogických zamestnancoch  a o zmene a doplnení niektorých zákonov a ktorým sa menia a 

dopĺňajú niektoré zákony sa § 140 zákona zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní 

(školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov mení a dopĺňa takto: 

"(9) Školská jedáleň, ktorej zriaďovateľom je obec alebo samosprávny kraj, poskytuje stravovanie 

deťom a žiakom za čiastočnú úhradu nákladov, ktoré uhrádza  zákonný zástupca  vo výške nákladov 

na nákup potravín podľa vekových kategórií stravníkov v nadväznosti na odporúčané výživové 

dávky. Zákonný zástupca prispieva na úhradu režijných nákladov, ak tak určí zriaďovateľ. 

(10) Výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšku príspevku na režijné náklady  a 

podmienky úhrady  v školskej jedálni, ktorej zriaďovateľom je obec alebo samosprávny kraj, určí 

zriaďovateľ všeobecne záväzným nariadením." 

 V zmysle citovaného ustanovenia je možné vydať VZN, ktorým zriaďovateľ určí výšku 

príspevku, ktorým zákonný zástupca prispieva na úhradu režijných nákladov v školskej jedálni. 

 O tejto možnosti boli informovaní riaditelia škôl, ktorí ju na pedagogickej rade prehodnotili 

a následne písomne požiadali zriaďovateľa o úpravu VZN o  rozhodovaní o výške príspevku 

a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár.  

 Riaditeľ ZŠ Slobody 2, Poltár, ktorej súčasťou je školská jedáleň, požiadal o úhradu 

režijných nákladov  vo výške 0,10 euro na jedno jedlo na výrobu, výdaj jedál a nápojov v 

nadväznosti na odporúčané výživové dávky podľa finančných pásiem (Čl.6 ods.1 a 3), zvýšenie 

režijných nákladov na jedno jedlo pre cudzích stravníkov  (Čl.6 ods. 6) a úpravu cien spojených s 

prenájmom a poskytovaním služieb školskej jedálne (Čl.6 ods 8). Súčasné ceny, za ktoré sa 

prenajíma priestor školskej jedálne a poskytujú sa služby pre verejnosť sú v súvislosti so 

zvyšovaním cien energie, vody a plynu nepostačujúce.  

 Riaditeľka MŠ Sklárska 3, Poltár, ktorej súčasťou je školská jedáleň, požiadala  o úhradu 

režijných nákladov o výške 0,05 euro na jeden deň na výrobu, výdaj jedál a nápojov v nadväznosti 

na odporúčané výživové dávky podľa finančných pásiem (Čl.5 ods.1 a 3) Uvedené finančné 

prostriedky plánujú použiť na modernizáciu a vybavenie školských jedální. 

 Mgr. Brisudová - žiadala doplniť k predloženým materiálom nasledujúce informácie: 

1. Náklady, ktoré hradí zákonný zástupca žiaka (dieťaťa) v súvislosti s výchovno –

vzdelávacím procesom a stravovaním (sumarizácia nákladov zákonných zástupcov detí) 

2. Predpoklad príjmu po navýšení platby o režijné náklady  

3. Účinnosť VZN posunúť na začiatok školského roka, pravidlá by sa nemali meniť počas 

školského roka, aj keď to legislatíva umožňuje.  

4. Ako budú využité finančné prostriedky získané od rodičov?   

Ing. Mária Pribilincová  k prvej otázke: v MŠ platí zákonný zástupca príspevok na stravovanie  

podľa 2. pásma  - 1,12 eur (max. 1,34 €), v ZŠ platí zákonný zástupca žiaka príspevok na 

stravovanie  podľa 1. pásma stravníci 6 - 11 rokov 0,88 € (max. 1,16 €) a stravníci 11 - 15 

rokov 0,95 € (max. 1,22 €), školné v MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár je 7 €. 

 Ing. Mária Pribilincová  k druhej otázke - priemerná denná dochádzka v MŠ je 120 detí, t. z. 

ročný príjem za režijné náklady by bol cca 1200 €. Priemerný výdaj obedov v školskej 

jedálni a výdajnej školskej jedálni Slobody 2, Poltár je 6622 obedov mesačne, t. z. 66220 

obedov ročne - predpokldaný príjem režijných nákladov je  6622 €. Finančné prostriedky 

získané za režijné náklady sú v prípade ZŠ príjmom ZŠ, v prípade MŠ sú príjmom mesta, 

ktorý sa vo forme vlastných príjmov vráti materskej škole. 

JUDr. Bronislava Garajová - navrhla chýbajúce prostriedky na prevádzku školských jedální 

dofinancovať z kapitálových výdavkoch určených pre školy. 



p. Elena Slavkovská - režijné náklady, ktoré zákonný zástupca zaplatí, majú byť využité na 

modernizáciu školskej jedálne. Je potrebné ponechať aspoň zvýšenie režijných nákladov pre 

cudzích stravníkov a navýšenie finančných prostriedkov spojených s prenajímaním priestorov 

školskej jedálne (čl. 6 ods. 6 a ods. 8). 

Mgr. Eva Dirbáková – súhlasila s návrhom Mgr. Brisudovej, nezaťažovať ďalšími platbami rodičov 

žiakov.  

Mgr. Martina Brisudová, JUDr. Bronislava Garajová - navrhli režijné náklady v čl. 5 ods. 1 a ods. 

3 a v čl. 6 ods. 1, ods. 3  a ods. 4 úplne vypustiť z VZN, prepracovať VZN tak, aby zákonný 

zástupca uhrádzal príspevok na stravovanie dieťaťa bez úhrady režijných  nákladov.  

Kto je za to, aby zákonný zástupca uhrádzal príspevok na stravovanie dieťaťa bez úhrady 

režijných  nákladov? 

 Hlasovanie: za: 6         proti: 0                      zdržal sa: 0 

5. Príprava Dňa učiteľov 2012 

Mgr. Martina Brisudová zaslala členom komisie pre školstvo a vedeniu mesta scenár a písomný 

návrh na organizovanie Dňa učiteľov, ktorý členovia KŠ prediskutovali. Návrh tvorí prílohu 

zápisnice. Oslavy Dňa učiteľov (ďalej DU) sa budú konať 30. marca 2012 v  piatok v kinosále KS.  

  

Mgr. Martina Brisudová – doporučila, aby zriaďovateľ ocenil najstaršiu učiteľku v Poltári - pani 

Elenku Šarkanovú. 

 

Kto je za to, aby za mesto Poltár bola počas osláv Dňa učiteľov ocenená najstaršia učiteľka v 

meste Poltár pani Elena Šarkanová?  
 

Hlasovanie: 

za: 6                                         proti: 0                     zdržal sa: 0              

 

Kto je za to, aby komisia pre školstvo schválila 200 € na organizačno - technické zabezpečenie 

osláv Dňa učiteľov (občerstvenie, materiálne zabezpečenie, kvety, pamätné listy,  dar pre 

oceneného, občerstvenie pre účinkujúcich)? 

  

Hlasovanie: za: 6                    proti: 0                       zdržal sa: 0 

 

6. ENVIROFILM 2012 

 

Mgr. Brisudová - informovala o úlohách a aktivitách súvisiacich s prípravou a zabezpečením 

XVIII. Medzinárodného festivalu filmov o životnom prostredí  ENVIROFILM 2012: 

 plánovať premietanie filmov na konkrétny termín 

 plánovať mestské a školské aktivity na jednotlivé dni a poslať plán týždenných aktivít  Ing. 

Márii Pribilincovej do 23. marca 2012 

 v utorok (15.05.2012) je plánovaná celomestská akcia Deň bez áut 

 plán premietania filmov určí p. Peter Slavkovský, k dispozícii bude cca 40/50 filmov 

 SAŽP dodá propagačné materiály pre jednotlivé školy 

 v stredu 16. mája  je plánovaná beseda, predstaví sa David Barna - hovorca národných 

parkov v USA, vítaná bude účasť pedagógov biológie, geografie a anglického jazyka 

 na besede bude prezentácia environmentálnych aktivít mesta Poltár (PaedDr. Kostka) 

 návšteva Tomáša Hulíka a Miloša Majdu v Poltári  je zatiaľ  plánovaná na  štvrtok 17. mája 

2012. Vhodné by bolo naplánovať besedu  v školách. 

 zástupca hvezdárne p. Rapavý bude informovať verejnosť o svetelnom znečistení, 

zabezpečená bude aj výstava 

 MŽP dodá postery do každého festivalového mesta 



 mestské podujatia možno propagovať aj na stránke BBSK  

 v detskej porote budú reprezentovať Poltár žiaci Tomáš Kocka a Adam Gajdošík, môže ísť s 

nimi aj celá trieda, príp. výber žiakov zo školy, ktorí môžu sledovať filmy predstavené 

detskej porote 

 propagácia festivalu je zabezpečená prostredníctvom RTVS a Rádia Lumen 

 komisia školstva plánuje vyhlásiť súťaž o najoriginálnejšie trojrozmerné dielo z odpadových 

materiálov, propozície súťaže pripraví Mgr. Martina Brisudová 

 je potrebné zabezpečiť jednu cenu pre dieťa v súťaži Zelený svet  

 do festivalu sa zapájajú aj zamestnanci mesta - výstava fotografií, upratovanie mesta, 

cykloturistika 

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári vyhlásila súťaž pre 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár  o najoriginálnejšie trojrozmerné dielo z 

odpadových materiálov pri príležitosti Medzinárodného filmového festivalu Envirofilm? 

Súťaž bude vyhodnotená v priebehu festivalového týždňa od 15. – 19. mája 2012. 

 

Hlasovanie: za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

 

7. Diskusia 

 

Riaditeľka ZŠ Školská 3, Poltár požiadala KŠ o finančný príspevok na zabezpečenie občerstvenia 

na akciu Rozprávková noc vo výške 60 €.  Členovia navrhli schváliť finančný príspevok vo výške 

50 €. 

  

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári schválila sumu 50.- € 

na organizačné zabezpečenie (občerstvenie) akcie ZŠ Školská 3, Poltár pod názvom Rozprávková 

noc? 

 Hlasovanie: za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

 

Prijaté uznesenia: 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ a Komisia pre školstvo pri Mestskom 

zastupiteľstve v Poltári prijali 5. marca 2012 po prerokovaní uznesenie č. 3/2012, na základe 

ktorého pripravia:  

a) podrobný návrh osláv Dní mesta, ktorý po spoločnom zasadnutí predložia na 

schválenie  

b) plán akcií na rok 2012, ich finančný rozpočet, ktoré prediskutujú na nasledujúcom 

spoločnom zasadnutí 

 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 5. marca 

2012 prijala po prerokovaní uznesenie č. 4/2012, v ktorom odporúča Mestskému zastupiteľstvu 

v Poltári upraviť návrh VZN o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

tak, aby zákonný zástupca uhrádzal príspevok na stravovanie dieťaťa bez úhrady režijných  

nákladov? 

 

 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 5. marca 

2012 prijala po prerokovaní uznesenie č. 5/2012, v ktorom  odporúča mestu Poltár oceniť za 

zriaďovateľa najstaršiu učiteľku v meste Poltár  pani Elenu Šarkanovú.  

 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 5. marca 



2012 prijala po prerokovaní uznesenie č. 6/2012, v ktorom schvaľuje sumu 200 € na organizačno 

– technické  zabezpečenie osláv Dňa učiteľov (občerstvenie, materiálne zabezpečenie, kvety, 

pamätné listy,  dar pre oceneného, občerstvenie pre účinkujúcich).  

 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 5. marca 

2012 prijala po prerokovaní uznesenie č. 7/2012, v ktorom vyhlasuje súťaž pre školy v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár  o najoriginálnejšie trojrozmerné dielo z odpadových 

materiálov pri príležitosti Medzinárodného filmového festivalu Envirofilm.  

Súťaž bude vyhodnotená v priebehu festivalového týždňa od 15. – 19. mája 2012. 

 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 5. marca 

2012 prijala po prerokovaní uznesenie č. 8/2012, v ktorom schvaľuje sumu 50 € na organizačné 

zabezpečenie (občerstvenie) akcie ZŠ Školská 3, Poltár pod názvom Rozprávková noc. 

 

8. Záver 

Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť.                                                                            

 

 

Zapísala: Ing. Mária Pribilincová 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Martina Brisudová 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


